
Zápis z jednání Územní skupiny č. 3 - Vltava, Vrbenské rybníky. 
  
Datum a čas:   19. 03. 2024, 16:30 - 17:30 hod.  

Místo jednání:   KD Vltava, Č. Budějovice  

Členové skupiny:  J. Šikýř, P. Kubát, V. Pakandlová, J. Arndtová, Petr Kurz       

Jednání vedl:   Josef Šikýř (předseda skupiny)  

Zápis vyhotovil:  Josef Šikýř   

                    

  

I. Zahájení jednání územní skupiny č. 3   

II. Body jednání:  

 

1) Pravidelné seznámení s obsahem jednání územní komise rady města ze dne 4. 3. 2024 

Přítomní členové byli seznámeni s průběhem dalšího jednání územní komise rady města a jeho 

jednotlivými body. Předseda územní skupiny seznámil členy s výsledkem vzneseného podnětu 

na výsadbu zeleně na sídlišti Vltava (náhradní i nová zeleň), ze strany paní náměstkyně 

Kudláčkové navržen postup ve spolupráci s Komisí pro životní prostředí, vytvoření užší 

pracovní skupiny, která by vyhledávala i další možná místa pro novou výsadbu. 

      

2) Společná úklidová akce Ukliďme Česko 

V rámci jednání územní skupiny byla projednána účast na společné úklidové akci Ukliďme 

Česko. Samotná akce je stanovena na den 6. dubna 2024. Místo pro setkání dobrovolníků bylo 

vybráno, a to prostranství před vchodem do KD Vltava. Začátek byl stanoven na 8. 30 hod. 

V této souvislosti bylo dohodnuto, že bude o akci informována ZŠ a ZUŠ Vltava, 

kontaktováním ředitele této školy a stejně tak i MŠ v daném okolí o jejich případné účasti na 

této celorepublikové akci. 

 

3) Projednání podnětu na realizaci el. nabíjecích stanic na pozemcích sídliště Vltava 

V tomto bodu jednání byl projednáván podnět, který přednesl osobně pan Jan Verboon, jenž  

seznámil přítomné členy územní skupiny o uvažované realizaci výstavby el. nabíjecích stanic 

pro osobní vozidla v rámci ulice Dlouhá. Po seznámení se s předpokládaným umístěním el. 

nabíjecích stanic vyvstalo několik otázek, které byly přítomnému panu Verboonovi sděleny. Je 

třeba ze strany zájemců především zjistit, kdo vlastní pozemky navrhované pro umístění el. 

nabíjecích stanic, zda uvažovaný projekt byl dopředu zkonzultován s dodavatelem el. energie 

v dané oblasti, jaké jsou možnosti uplatnění případné dotace z EF na výstavbu el. nabíjecích 

stanic. Na závěr bylo domluveno, že si pan Verboon ověří podmínky umístění v rámci katastru 

nemovitostí a dalších zainteresovaných subjektů. Zjištěné informace budou navzájem 

konzultovány a případně dále řešeny prostřednictvím Magistrátu města České Budějovice.    

                    

4)  Zprovoznění prostranství před KD Vltava     

Na jednání územní komise rady města byly přítomné paní naměstkyni Kudláčkové předloženy 

fotky, které vypovídají o stavu prostranství po zprovoznění a převzetí dokončené stavby ze 

strany města. Členové skupiny očekávají, že dojde ke kontrole některých konstrukčních 

detailů na provedené stavbě.      
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III.               Volná diskuse   

Po projednání výše uvedených bodů byly ze strany členů skupiny diskutovány možnosti 

rozšíření cyklostezek směrem od autobusového a železničního nádraží aj.      
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